
Beste	buurtgenoten,	

Wij	hebben	van	verschillende	bewoners	vernomen,	dat	de	situatie	op	het	terrein	van	Valentijn	tot	
zorgen	en	klachten	leidt.	Ook	tijdens	de	bijeenkomsten	van	Stichting	STA	horen	we	ongeruste	
geluiden	daarover.	

Wij	weten	van	verschillende	bewoners	dat	zij	regelmatig	ernstige	overlast	ervaren	van	de	mensen	
die	-zonder	vergunning-		bivakkeren	op	dat	terrein.				

Ook	het	idee	dat	deze	situatie	al	vele	jaren	voortduurt,	zonder	enig	perspectief	op	een	oplossing,	
wordt	verontrustend	gevonden.	

Van	enkele	bewoners	weten	we	dat	zij	meerdere	malen	melding	hebben	gedaan	van	de	overlast	(bij	
politie	en/of	gemeente).	Dit	levert	echter	weinig	resultaat	op	en	sommigen	krijgen	bij	de	gemeente	
de	reactie	dat	zij	"de	enige	zijn	die	overlast	ervaren".	

Stichting	STA	denkt	dat	het	tijd	geworden	is	om	de	gemeente	de	ogen	te	openen	voor	de	omvang	
van	het	probleem	van	het	onrechtmatig	én	gevaarlijk	gebruik	van	dit	historische	terrein	en	
oorspronkelijk	monumentale	pand	dat	nu	door	verloedering	en	vernieling	wegkwijnt.		

Stichting	STA	wil	nu	een	dossier	opbouwen,	dat	is	samengesteld	uit	zoveel	mogelijk	ervaringen	van	
bewoners	die	met	de	overlast	te	maken	hebben.	Wij	hebben	dus	uw	informatie	nodig;	daarmee	
kunnen	wij	de	probleemstelling	goed	onderbouwen	en	aantonen	dat	het	bij	de	klachtmeldingen	niet	
gaat	om	enkele	'incidentele	gevallen'.	

Daarom	graag	uw	serieuze	aandacht	voor	de	onderstaande	vragen;	we	hopen	dat	u	uw	ervaringen	
met	ons	wilt	delen.		

Hoe	meer	input,	des	te	duidelijker	het	beeld	wordt	van	wat	zich	in	dat	gebied	werkelijk	afspeelt.	Met		
de	verkregen	informatie	hopen	wij	druk	te	kunnen	uitoefenen	op	de	instanties,	teneinde	de	huidige	
gedoogsituatie	en	patstelling	te	doorbreken,	voordat	de	situatie	op	het	terrein	van	Valentijn	uit	de	
hand	loopt	en	het	daar	een	ongrijpbare	‘vrijstaat’	wordt.	

Stuur	uw	antwoorden	op	de	volgende	vragen	(eventueel	aangevuld	met	uw	eigen	opmerkingen	en	
suggesties)	naar	onderstaand	mailadres:	

1.	Welke	overlast	ervaart	u?	Hoe	heftig,	gevaarlijk,	bedreigend?	En	hoe	vaak	gebeurt	dat?	

2.	Wat	heeft	u	gedaan	in	de	gevallen	van	overlast?	Melding	gemaakt?	Zelf	opgetreden?	Niets	
gedaan?	

3.	Heeft	u	ervaren	dat	er	door	politie	en	gemeente	serieus	met	de	klachten	wordt	omgegaan?	Zo	ja:	
in	welke	vorm?	

Al	vast	bedankt	voor	uw	medewerking.	

Overigens	zal	de	fractie	van	het	CDA	volgende	week	in	de	gemeenteraadsvergadering	dit	onderwerp	
van	zorg	ook	inbrengen	en	zal	er	een	persbericht	worden	geplaatst	in	het	Huis	aan	Huis	blad.	

	

Met	vriendelijke	groet,	

Stichting	STA	

	


